
Spoštovana gospod Šefic in gospod Popovič! 
 
 
V pregretem ozračju naše KS pri spremljanju begunske problematike vljudno prosim pristojne na 
MNZ in MOK, da nas sproti in tekoče obveščate o vseh pomembnih korakih in odločitvah, ki se tičejo 
morebitnega nameščanja beguncev pri nas. Primerno bi bilo, da v skupnem dogovoru  vse relevantne 
informacije prenesemo brez izkrivljanja v javnost, saj se le tako lahko gradi zaupanje ljudi v  državne 
institucije. 
Ob preteklih komunikacijskih šumih in umanjkanju pravočasnih informacij je tudi razumljiv sedanji 
revolt krajanov, zato je nujno potrebno nadaljevati s primernejšim načinom informiranja, 
komuniciranja in dogovarjanja.  
Prepričani smo, da bo vaše nadaljnjo transparentno iskanje primernejših rešitev o morebitni 
participaciji našega kraja pri reševanju te humanitarne katastrofe pripeljalo do umiritve strasti in 
tvorne rešitve. 
 
Lep dan. 
Predsednik sveta KS Škofije 
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